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Opsummering af arbejdsgruppens møde: 
 

- Arbejdsgruppen understreger, at den politiske opbakning og engagement for 
venskabsbyssamarbejdet er afgørende for, at samarbejdet bliver en succes. 

 
- Der skal ligge en hensigtserklæring, at formålet er at inddrage flere foreninger i at 

afvikle aktiviteter ved indgåelse af et venskabsbysamarbejde. 

 
- Muligheden for samarbejdet med foreninger og andre aktører skal understøttes 

politisk, økonomisk og kommunalt. 
 

- Økonomien er altafgørende. Det skal afklares, om der kan oprettes en venskabsby-

pulje, der kan søges af alle relevante foreninger, der ønsker at være involveret i 
samarbejdet. Herunder muligheden for at søge sponsor og fondsstøtte. 

 
- Skolerne skal involveres og tilkendegive, om de ønsker at indgå i 

venskabsbysamarbejdet. Skolernes involvering er vigtigt for at kunne lykkes med 
samarbejdet. 

 

- Arbejdsgruppen peger på, at der arbejdes hen imod at venskabsbysamarbejdet bliver 
taget med i budgetforhandlingerne for 2024. Hvis dette ikke er realistisk, er målet 

budgetforhandlingerne for 2025. 
 

 


